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Protokoll nr 9 2019. 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 

Oscar Erlandsson, Carola Gioti, Lasse Persson, Ragnar Helin, Stefan 

Fagerström, Pelle Westlund, Inger Widén Cederberg, Emilia Bergling  

 

Frånvarande: 

Rickard Friberg 

 

Tidpunkt: 

15:30-17:00 

 

Plats: 

Kolingen 

 

Sammanträdet öppnas 

Val av justerare 

Ragnar Helin 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

Anmälan av föregående protokoll 

Justerat och klart. 

Ärenden till stadsdelsnämnden den  

 9 ”Möjligheternas Stockholm - Vision 2040” 

o Under rubriken ”En likvärdig och hållbar skola för 

alla” 

 Den nuvarande inriktningen med klasser för 

alla är inte bra för personer med 

neuropsykiatriska funktionshinder. Önskvärt 

att i ett visionsdokument istället skriva att 
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inriktningen ska bygga på bästa tillgängliga 

kunskap.  

 

o Under rubriken ”En väl fungerande välfärd som ger 

jämlika livsvillkor” 

 Formulerat med fokus på vilka långsiktiga 

mål som ska nås. Rådet saknar information 

om vad som är lägsta accepterade nivån av 

livsvillkor. Syftet med att formulera lägsta 

nivån är att försäkra sig om att alla får 

tillräckligt med stöd för att nå lägsta nivån. 

 

 6 ”Månadsrapport september 2019”  

o Sociala avdelningen har ett budgetunderskott och 

arbetar intensivt med att lägga om arbetet för att 

minska kostnaderna utan att sänka nivån. 

 

o Individ och familjeomsorgen har ett 

budgetunderskott medan äldreomsorgen har ett 

budgetöverskott. Totalt har förvaltningen en budget i 

balans. 

  

o Det är främst placeringar på vuxen och barn och 

ungdom som gör att avdelningen har ett 

budgetunderskott. 

 

Anmälan av balanslista 

Program för delaktighet  

 Inför workshop 

o Planerat att hållas den 7 november. Förvaltningen 

frågar om det är möjligt att flytta på workshopen till 

efter årsskiftet. Rådet säger att det är ok. 

Förvaltningen återkommer med nytt datum på 

workshop. 

 

o Workshopen är en möjlighet att påverka i viktiga 

frågor. 

 

o Rådet önskar få information i god tid innan 

workshopen så att de kan förbereda sig ordentligt 

och prata med sina föreningar innan. 
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o Det finns önskemål om att prata om hur 

kommunikationen mellan förvaltningen och rådet 

ska organiseras. Ska vi prata om det på workshopen 

eller vid ett annat tillfälle? Inger och Emilia jobbar 

med ett förslag på hur förvaltningen kan stödja rådet 

och hur rådet kan vara en resurs för förvaltningen. 

 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 

Rådet får information om Magdalenagården (Äldreomsorgen) och 

Guldbröllopshemmet (Äldreomsorgen). 

Information om inkomna handlingar 

Tidningen ”Synapsen” delas ut. 

Övriga frågor 

 Efter 67 års ålder avslutas beslut om daglig verksamhet. De 

personer som tidigare har varit beviljade daglig verksamhet 

blir då sittande på boendena. 

o Vad ska de personerna göra istället? Ofta är det 

personer med en utvecklingsstörning som har svårt 

att delta i aktiviteter som anordnas för pensionärer 

(t.ex. PRO:s aktiviteter).  

 

o Det finns domar som anger att personer inte har rätt 

till daglig verksamhet efter 67 år.  

 

o Förvaltningen har begränsade resurser och måste i 

första hand se till att det finns de som är under 67 år 

kan erbjudas daglig verksamhet. 

 

o Förvaltningen är medveten om problematiken och 

funderar på vad det finns för möjliga lösningar.  

 

o Förvaltningen söker utvecklingspengar för att starta 

en träffpunkt för de över 67 år.  

 

o Fråga från rådet: Om det finns platser på de olika 

dagliga verksamheterna, kan då de som är över 67 år 

få plats? Det är en kostnad förknippad med insatsen 

vilket gör att det inte finns utrymme inom de 

ekonomiskt givna ramarna att erbjuda platser till de 

över 67 år. 

 

o Fråga från rådet: Finns det ett stadsövergripande 

samarbete i frågan? Om förvaltningen får de sökta 
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pengarna så kan förvaltningens arbete spridas som 

ett gott exempel. Frågan diskuteras även i 

stadsövergripande i nätverk.  

 

o Staden och arvsfonden är på föreningarna att starta 

verksamheter. Om föreningarna startar verksamheter 

ökar utbudet av aktiviteter. Socialförvaltningen har 

trevat efter samarbete med föreningarna. 

 

 Vem är ansvarig för Gotlandsparken? 

o Stökigt i parken så att de synskadade som bor i 

området inte vågar gå ut. 

 

o Om det är stökigt så är det polisen som är ansvarig.  

 

o Ska rådet gå på en stadsvandring med stadsmiljö? 

Det var bestämt vid tidigare tillfälle, men det blev 

avbokat. 

 

 Det talas om friare ledsagningstimmar, vet förvaltningen 

något om diskussionerna? 

o Nej 

 

 Förvaltningen ska informera om datum för rådet under nästa 

år. Om det är möjligt presenteras det på rådet den 12 

november 2019. 

 

 Flera har förhinder den 3 december då rådet är inbokat. 

Överenskommet att flytta decemberrådet från 3 dec till 2 

dec. Tiden är fortfarande 15.30 – 17.00. 

 

 Det fanns ett önskemål om att Julian Garcia 

(verksamhetsutvecklare på sociala avdelningen på 

Södermalms stadsdelsförvaltning) skulle komma och berätta 

om boendeplanen 

o Julian var och berättade om boendeplanen 2019 på 

rådet i februari. 

 

o Den 19 november ska Julian, Inger och Emilia på ett 

stadsövergripande möte inför boendeplanen 2020. 

 

o Överenskommet att bjuda in Julian till rådet den 2 

december för att prata om boendeplanen 2020. 

Önskemål är att han även ska berätta om 

tillgänglighetsinventering som gjordes av 
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sommarjobbande ungdomar samt inför 

tillgänglighetsinventeringen 2020. 

 

 Att bjuda in nya chefen för stadsmiljö kvarstår. 

Förvaltningen tar reda på när han har möjlighet att komma. 

 

 Stefan tar reda på om rådet ska bjuda in politiker till något 

möte under hösten. 

 

Nästa sammanträde 

12 november 

Sammanträdet avslutas 

 

   

Stefan Fagerström  Ragnar Helin 

Ordförande  justerare 

 

 

Bilagor 
 

 


